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SESION ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
O 7 1.995 

S U M A R I O 

APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS 
ANTERIORES. 
SOLICITUDE DE AUTORIZACION PARA A CONSTITUCION DE 
HIPOTECA DA CONCESION ADMINISTRATIVA DUN 
APARCAMENTO DE USO PUBLICO NO PASEO DA XUNQUEIRA 
POR IMPORTE DE 198.000.000.- DE PESETAS. 

AVAL SOLIDARIO DUN PRESTAMO DE 20.000.000.- DE 
PESETAS EN TRAMITE POLA MANCOMUNIDADE DA AREA 
INTERMUNICIPAL DE VIGO. 

RECOÑECEMENTO EXTRAXUDICIAL DE CREDITOS. 

MOCION DO BNG SOBRE ACAMPADAS LIBRES. 
MOCION DO BNG SOBRE CONSTITUCION DA COMISION DE 
SEGUIMENTO E CONTROL DOS SERVICIOS PUBLICOS. 

MOCION DO BNG SOBRE POLICIA LOCAL. 

MOCION DO BNG SOBRE AUDITORIA. 

PROPOSTA DA ALCALDIA SOBRE MODIFICACION REGULAMENTO 
ORGANICO DO CONCELLO. 

PROPOSTA DO CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO LOPEZ 
SOBRE MODIFICACION REGULAMENTO AGRUPACION 
VOLUNTARIOS PROTECCION CIVIL. 

PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA URBANISMO SOBRE 
CORRECCION DE ERROS NAS NORMAS SUBSIDIARIAS DE 
PLANEAMENTO MUNICIPAL. 

DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACION DE CREDITO 
NUMEROS 7 O 20/95 AMBOS INCLUSIVE. 

DAR CONTA DE OPERACIONS DE TESOURERIA NUMEROS 2/95 
E 3/95.



ASUNTOS FORA DA ORDE DO DIA: 

A). MOCION DO BNG S/ REXISTRO PARQUE MOBIL MUNICIPAL. 
B). APROBACION DEFINITIVA DE ESTUDIO DE DETALLE NO 

CAMIÑO INTERIOR DE PARADA-CHAPELA. 

C). CESION GRATUITA DA ANTIGA ESCOLA DE TRASMAÑO A 
COMUNIDADE DE MONTES. 

ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Sala de Sesiõns do Conce1To de Redondela, 
ãs vinte trinta horas do día vintedous de Setembro de 
mi1 novecentos noventa e cinco, baixo a Presidencia do 
Iltmo. Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO, e a asisten- 
cia dos Conce11eiros Sres. O. MANUEL ALONSO LEMOS, Da. 
MARIA DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, 
Da. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. 
GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLE- 
SIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CA- 
RRERA, D. LUIS ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO 
ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, Da. CECILIA 
PEREZ ORGE, D. MANUEL PIÑEIRO COSTAS, D. FRANCISCO PUCH 
CASAL, D. AMADO RICON VIRULEGIO, D. LUIS RODRIGUEZ VI- 
LARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, D. JAIME TORNERO 
LOPEZ, e Da. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como 
Secretario que certifica, D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, se 
constitúe o P1eno do Iltmo. Concello en sesión ordinaria 
correspondente õ día da data, conforme á convocatoria e 
de acordo coa Orde do Día remesada a tõdolos Sres. Con- 
celleiros coa ante1aciõn Tegalmente requerida. Está ta- 
mên presente o Sr. Interventor de Fondos D. MODESTO SO- 
LLA SANZ. 

A Presidencia dec1ara aberta a sesiõn en pri- 
meira convocatoria, procedendose a trata-los asuntos da 
Orde do Dia.
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1.- APROBACION, HO SEU CASO, DAS ACTAS DAS 
SESIONS ANTERIORES.- 

Dada conta das Actas das sesiõns anteriores, 
correspondentes ás celebradas o día 17 de Xuño de 1.995 
(de constitución da Corporación) e da celebrada con ca- 
rãcter extraordinario o día 17 de Agosto de 1.995, indi- 
cãndose pola Presidencia se os Sres. Concelleiros teñen 
algo que alegar con respecto á aprobaciõn das devanditas 
Actas. 

Concedida a palabra pola Presidencia o Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este indícase que no 
acordo referente õ punto terceiro da sesión extraordina- 
ria celebrada o día 17 de Agosto de 1995, correspondente 
ã cesión õ MOPTMA de terreos deste Concello, faise refe- 
rencia a levar a cabo un proxecto de “MELLORA DE PLATA- 
FORMA EN-550 DE A CORUÑA A VIGO E TUI, TRAMO REDONDELA- 
PORRIÑO", redactado polo Enxeñeiro de Camiños D. Alberto 
Moreno Garcia, que debe obedecer a un erro xa aue na se- 
sión non se fixo mención a ese proxecto e pide se recti- 
fique ese acordo suprimindo o referente õ citado pro- 
xecto. 

O Sr. Presidente manifêstase que a redacción 
das Actas corresponde 6 Sr. Secretario, e que considera 
que o exposto polo Sr. Ricõn Virulegio efectivamente ê 
un erro na redacción da Acta correspondente. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Con- 
celleiro Sr. Ricõn Viruleoio, manifesta en relaciõn coa 
Acta da sesión extraordinaria deste Concello Pleno de 
data 17 de Agosto de 1995, que nas pãxinas 13, 14 e 15 
da mesma e 6 referirse õs asuntos nüms. 8, 9 e 10 da 
Orde do Dïa da citada sesión, indícase que o Conce11o 
Pleno queda enterado e conforme co contido das devandi- 
tas Resolucións, sinalando o citado Sr. Concelleiro aue 
o mesmo e os restantes membros do PP quedaron enterados, 
pero que non mostraron a súa conformidade coas resolu- 
ciõns en cuestión, polo que procede se rectifiaue a Acta 
citada neste senso. 

Concedida a palabra pola Presidencia ã Conce- 
lleira Da. Cecilia Pêrez Orge, por esta maniféstase que 
no folio 21, da Acta da sesión do 17 de Agosto de 1995, 
cando se fai referencia a súa intervención existe un 
erro, xa que figura nomeada como Orge Pêrez, cando o 
seus apelidos son os de Pêrez Orge.



concedida a pa1abra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Miguez Docampo, por este maniféstase que non 
poido efectuar fisicamente o arqueo a aue se refire a 
Acta da Constitución da nova Corporación de data 17 de 
Xuño de 1995, pero aue a pesar diso prêstalle a süa con- 
formidade á referida Acta e prêgalle 6 Sr. Alcalde a po- 
sibilidade de que dous membros do PP estean presentes a 
fin de mes para asistir á operación da Acta de Arqueo. 

Polo Sr. Alcalde manifêstaselle õ anterior 
Sr. Concelleiro que non hai inconvinte en acepta-la pe- 
ticiõn polo mesmo formulada. 

Polo Sr. Alcalde-Presidente somêtense a apro- 
baciõn as Actas deste Concello Pleno anteriormente cita- 
das, obtêndose o seguinte resultado: 

Cos votos favorables dos Sres. Concelleiros 
D. Manuel Alonso Lemos, Da. María del Carmen Bastos Ro- 
driguez, D. José Blanco Puga, Da. Francisca Canal Gómez, 
D. Jaime Darriba Vilas, D. Gumersindo Fernández Méndez, 
D. Emilio Gonzãlez Iglesias, D. Manuel Iglesias Carrera, 
D. Luis Alberto Miguez Docampo, D. Luis Alberto Orge Mi- 
auez, D. Xosê Carlos Pazos Docampo, D. Manuel Piñeiro 
Costas, D. Francisco Puch Casal, D. Amado Ricõn Virule- 
gio, D. Luis Rodriguez Vilarchãn, D. José Manuel Soto 
Virulegio, D. Jaime Tornero Lõpez, Da. Josefa Villaverde 
Rodriguez, e D. Xaime Rei Barreiro e non entrando na vo- 
tación a Sra. Pérez Orge e o Sr. Grande Grande, por non 
te-la condición de Concelleiros na data da devandita se- 
sión, nin polo tanto ter asistido á mesma, prestouse a 
súa aprobación á Acta de Constitución da nova Corpora- 
ción de data 17 de Xuño de 1.995. 

Asï mesmo e por unanimidade de tõdolos Conce- 
lleiros asistentes a esta sesiõn, prestouse a súa apro- 
baciõn á Acta da sesión extraordinaria celebrada por 
este Concello Pleno en data 17 de Aaosto de 1.995, coas 
rectificacións antes expostas.- 

2.- SOLICITUDE DE AUTORIZACION PARA A CONSTI- 
TUCION DE HIPOTÉČÃ UK CUÑCÉSÍUÑ ÃDÑIÑÍÉIRÃIÍVÃ UUÑ ¡PKR- 
DE I98.U00.U00.- DE PESETÁS.-
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Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta a este 
Concello Pleno de escrito presentado neste Concello en 
data 20 de Xullo de 1995, por D. JOSE LOUREIRO VELAY, en 
nome e representación de ESTACIONAMIENTOS REDONDELA, 
S.A., e con enderezo na rüa Honduras no 9-60 B, Vigo, 
no que 

"SOLICITA dese Excmo. Concello de Redondela, 
a autorización para constituir hipoteca exclusivamente 
sobre a Concesión Administrativa, autorizada por ese 
Concello no Pleno celebrado o día 28 de Novembro de 
1.994, para a construcción e explotaciõn dun aparcamento 
sito no subsolo do terreo ubicado no Paseo da Xunqueira- 
-Redondela, cunha superficie de 9.800 M2, distribuido en 
düas plantas sõtano. Hipoteca que se solicita, coas se- 
guintes caracteristicas: Importe da Hipoteca: 
198.000.000.-; Prazo: 15 anos; Amortizaciõns: Os dous 
primeiros anos de carencia no pago do principal e o res- 
to en pagos anuais iguais de capital e intereses; Enti- 
dade Hipotecante: Banco Central Hispanoamericano, S.A.. 

Asi mesmo pola Presidencia dase conta de 
dictame emitido en data 20 de Setembro de 1995 pola 
Comisión de Facenda e Patrimonio neste asunto, do que, o 
contido ê o seguinte: 

"Vista a peticiõn de D. José Loureiro Velay 
en nome e representación de ESTACIONAMIENTOS REDONDELA, 
S.A., solicitando autorización para constitución de 
hipoteca sobre concesiõn administrativa das obras de 
aparcamento subterraneo ubicado no Paseo da Xunqueira de 
Redondela, polo importe de 198.000.000.- Ptas, coas con- 
diciõns que se detaian na mesma; vistos así mesmo os in- 
formes dos têcnicos competentes 6 respecto, os membros 
desta Comisión, despois de deliberar acordan informar 
favorablemente dita autorización de constitución de hi- 
poteca por UNANIMIDADE, e diciden propoñer õ Pleno do 
Concello a súa aprobación definitiva." 

Asï mesmo deuse conta a este Concello Pleno 
dos informes emitidos sobre este asunto, polos Sres. Se- 
cretario e Interventor, e obrantes no expediente da súa 
razõn, en datas 28 de Xullo e 14 de Setembro de 1995 
respectivamente. 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de debate.



concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos manifesta que votara en contra 
deste asunto, pero oue no debate fara as suas matiza- 
ciõns. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. 
Pazos Docampo, por este mostrase en contra da aprobacion 
deste asunto por razons de fondo. 

concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. González Iglesias por este mõstrase favorable 
á aprobación deste asunto, consecuente co voto do PSdeG-PSOE que votou favorablemente á adxudicación do 
concurso referente 6 aparcamento, mentras que o PP que 
votou no seu día a favor da adxudicaciõn do mesmo mani- 
festouse contrario á hipoteca solicitada polo concesio- 
nario do aparcamento votando en contra. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. Alonso Lemos, por este maniféstase que a aprobación des- 
te asunto hipotecarã õ Concello, indicando que ten dübi- 
das dun complot a favor do concesionario para sacar 
adiante este asunto da hipoteca, polo apoio que se lle 
presta õ mesmo, e remata a süa intervención recordãndo- 
lle o PP que este tema vai a perxudicar o pobo, ainda 
oue beneficie o concesionario. 

concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Pazos Docampo, por este sinálase oue parece que vai a 
haber cambio de posiciõns por parte do PP respecto da postura oue o citado partido mantivera neste asunto da 
hipoteca nun Pleno anterior, e remata a süa intervención 
indicando que lle parece lõxico oue o PP defenda o capi- 
tal pero que debe argumenta-las süas posturas. 

concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio por este se dï que falarã por 
alusiõns. 

Pola Presidencia indícaselle 6 Sr. Ricõn Virulegio que non houbo alusiõns persoais 6 citado Con- 
celleiro, senõn que se fixo referencia õ Grupo Politico 
do PP no curso do debate e oue non procede ese turno por alusiõns do que fala o citado señor Concelleiro; Nembar- 
gantes a Presidencia concêdelle 6 mesmo o uso da pa1a- 
bra. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este maniféstase oue o Concelleiro Sr. González Iglesias non debe leer as actas
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e que explicaralle ó mesmo asï como 6 Concelleiro Sr. 
Pazos Docampo porqué anteriormente votou en contra deste 
asunto. Manifesta o citado Sr. Concelleiro que o cambio 
de voto do PP neste asunto foi debido ás aclaracións que 
tivo e porque poido ve-la documentación correspondente. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. González Iglesias por este sinálase que pare- 
ce o PSdeG-PSOE unha bestia parda segundo as manifesta- 
cións anteriormente formuladas polo Concelleiro do PP 
antes aludido e que as interrupcións do mesmo son debi- 
das a non asumi-la democracia. 

Continua a súa intervención o Concelleiro 
Sr. González Iglesias indicando oue goza de boa memoria 
e que con anterioridade nun pleno anterior o PP neste 
asunto votou en contra sen saber porqué como agora o fan 
a favor, poñendo en perigo a situación económica do Con- 
cello pola posibilidade en caso de non concede-la hipo- 
teca solicitada de esixencia de indemnización a este 
Concello por parte do concesionario. Remata a súa inter- 
venciõn o citado Sr. Concelleiro indicando que os infor- 
mes têcnicos son os mesmos que había cando votou en con- 
tra deste asunto noutro Pleno, e que no mesmo e naquela 
data anterior tivo a documentación para o seu estudio 
máis de 48 horas. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia sométese a votacion o presente asunto. 

Efectuada a mesma, obtïvose o seguinte resul- 
tado: 

Votan en contra deste asunto os Sres. Conce- 
lleiros do BNG (3), e o Concelleiro Sr. Alonso Lemos; 
votan a favor do presente asunto os Sres. Concelleiros 
do PSdeG-PSOE (8) e os Sres. Concelleiros do PP (9), e 
na súa consecuencia resultou aprobada a solicitude 
formulada por D. JOSE LOUREIRO VELAY, en nome e repre- 
sentación de ESTACIONAMIENTOS REDONDELA, S.A., de hipo- 
teca-la concesión administrativa do aparcamento subte- 
rraneo sito na Paseo da Xunqueira deste têrmino munici- 
pal, nos seguintes têrminos: Importe da Hipoteca: 
198.000.000.-; Prazo: 15 anos; Amortizaciõns: Os dous 
primeiros anos de carencia no pago do principal e o res- 
to en pagos anuais iguais de capital e intereses; Enti- 
dade Hipotecante: Banco Central Hispanoamericano, S.A..-



3.- AVAL SOLIDARIO DUN PRESTAMO DE 20.000.000.- DE P 
IGD.- 

Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta a este Concello Pleno de expediente relativo a este asunto no 
que consta documentación da Mancomunidade da Area Inter- municipal de Vigo, asï como do Banco de Crédito Local para a formalización dun préstamo a favor da Mancomuni- 
dade da Area Intermunicipal de Vigo por importe de 20.000.000.- de Pesetas para financiamento do parque de maquinaria co aval solidario deste Concello garantizando tanto o principal do mesmo coma os intereses, comisiõns 
e tõdolos gastos da operación nunha proporción do 17'74%. Consta no aludido expediente informe de data 12 
de Setembro de 1995 do Sr. Interventor deste Concello- relativo a este asunto. 

Asi mesmo polo Sr. Presidente dase conta a este Concello Pleno de dictame emitido pola Comisión de Facenda e Patrimonio en data 20 de Setembro de 1995 sobre este asunto, do que, o seu contido e como sigue: 
"Vista a documentación enviada pola Mancomu- 

nidade da Area Intermunicipal de Vigo referente a soli- citude de aval do prêstmo co Banco de Crêdito Local de España polo importe de 20.000.000 de Pesetas para adqui- sición de maquinaria, no que o Concello de Redondela responderã do 17'74 % do total do aval; visto asi mesmo 
o informe do Sr. Interventor Municipal õ respecto, os membros desta Comisión, despois de deliberar, aproban dito aval por UNANIMIDADE e diciden propoñer õ Pleno do Concello a süa aprobaciõn definitiva." 

Pola Presidencia ábrese o turno de debate. 
Concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. Alonso Lemos por este maniféstase que votará a favor pero que o referido 6 aval solidario vai a endeudar máis 

õ Concello. Remata a súa intervención indicando 6 mesmo que se trata dunha operación financeira para mercar maquinaria para reparación de camiños sin xustificarse por outro lado a conservación da mesma. 
Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. Pazos Docampo por este Sr. Concelleiro mõstrase en contra do citado aval por que considera oue a referida operación non ê positiva para o Concello de Redondela.
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Concedida a palabra pola Presidencia o Sr. 
Ricõn Virulegio por este manifêstase favorable a este 
asunto, mostrãndose conforme co dictame emitido neste 
asunto pola Comisión Informativa correspondente. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Sr. 
Interventor do Concello, fai as aclaraciõns pertinentes 
sobre este asunto, indicando que a obriga do Concello 
con este aval solidario, non é sobre a totalidade do 
préstamo, senón que supõn un porcentaxe aproximado dun 
17% sobre vinte millõns de pesetas, que ê o importe 
total do préstamo en cuestión. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. González Ig1esias, por este maniféstase que a 
Mancomunidade ten intención de utilizar esa maquinaria 
que se vai a mercar a excepción do Conce11o de Vigo. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo 
Concelleiro Sr. Alonso Lemos, manifêstase que conste en 
Acta as súas manifestacións no senso de que vaise hipo- 
teca-lo Concello en tres millõns e medio de pesetas, e 
que esa hipoteca será inüti1 para este Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia, o Con- 
celleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, por este sinãlase aue o 
Concelleiro Sr. Alonso Lemos e o seu Grupo deben ter 
unha actitude retrõgada pola loita mantida contra a 
Mancomunidade. Remata a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro indicando aue este Concello ten unha boa 
saüde económica atopãndose entre os cinco primeiros de 
Galicia no aspecto do saneamento económico do mesmo. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia sometese este asunto a votacion. 

Efectuada a mesma obtïvose o seguinte resul- 
tado: Votan en contra deste asunto os Sres. Concelleiros 
do BNG (3) e o Concelleiro Sr. Alonso Lemos; votan a fa- 
vor do presente asunto os Sres. Concelleiros do PSdeG- 
PSOE (8), e os Sres. Concelleiros do PP (9), e na súa 
consecuencia resultou aprobado o aval solidario deste 
Concello garantizando tanto o principal como os intere- 
ses, comisiõns e tõdolos gastos da operación nunha pro- 
porción do 17'74%, referente 6 préstamo a favor da Man- 
comunidade da Area Intermunicipal de Vigo por importe de 
20.000.000.- de Pesetas, para financiamento do parque de 
maquinaria da citada mancomunidade, facultando õ Sr. 
Alcalde-Presidente para a signatura de tõdolos documen- 
tos necesarios para a efectividade do aval solidario do 
prêstamo citado.-



4.- RECOÑECEMENTO EXTRAXUDICIAL DE CREDITOS.- 
Polo Sr. Alcalde-Presidente dase conta a este 

Concello Pleno de facturas de VEICAR, por importes de 
505.425.-, 518.936 e 122.354.- Pesetas, correspondentes 
a reparaciõns efectuadas no vehículo contra incendios 
deste Concello, sendo informadas as mesmas polo Sr. 
Interventor en data 16 de Maio de 1.995. 

Asï mesmo dase conta do dictame emitido pola 
Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio de data 20 
de Setembro, que di: 

"Pola Presidencia dase conta das facturas de 
VEICAR números 941.133, 941.134 e 950.108 por importe de 
505.425, 518.936 e 122.354.- Pesetas respectivamente, 
correspondentes a reparaciõns efectuadas no vehículo 
contra incendios PMM-3738—H deste Concello, segundo con- 
venio de cooperación asinado o día 5.06.91 coa Conselle- 
ria de Agricultura da Xunta de Galicia; que o importe 
total que ascende a 1.146.715 pesetas encõntrase ingre- 
sado nas contas do Concello pendente únicamente da apro- 
baciõn das mesmas polo Concello Pleno. Despois de deli- 
berar os membros da Comisión deciden informar favorable- 
mente ditas facturas por UNANIMIDADE e propoñen õ Pleno 
do Concello a súa aprobación definitiva." 

Pola Presidencia abrese o correspondente 
turno de debate. Non se produxeron neste asunto inter- 
venciõns por parte dos Sres. Concelleiros asistentes a 
esta sesion. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos 
Sres. Concelleiros asistentes, prestou a súa aprobación 
õ dictamente da Comisión Informativas antes citado, na 
súa consecuencia quedaron aprobadas as facturas ás que a mesma facia referencia.- 

5.- MOCION DO BNG SOBRE ACAMPADAS LIBRES.- 
Pola Presidencia dase conta de Moción do BNG 

de data 2 de Agosto de 1995, que dí: 
"0 BNG defende o campismo e o contacto coa natureza. Asi aparecia no seu programa municipal, pero
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tamên defende o nmdio ambiente, por iso cre que esta 
actividade se ten que facer nos campings legalmente 
establecidos, que reunan as condiciõns hixiênicas e de 
habitabilidade, e que non deterioren o entorno. 

En vista do establecemento de acampadas 
libres e de certas estrataxemas, de discutible legalida- 
de o noso entender, que se empregan para situar tendas 
de campaña e caravanas en fincas particulares, especial- 
mente na zona de Cesantes, o grupo municipal do BNG de 
Redondela propõn õ PLENO do Concello que inste õ goberno 
municipal a que regule estas prãcticas, por tõdolos pro- 
blemas sanitarios e de impacto visual e ambiental aue 
conlevan, sen esouecernos dos perxuicios económicos que 
poidan acarrexar õs campings legalmente establecidos. 
Requerimos especialmente õs asesores legais deste gober- 
no municipal a gue estudien a situación das asociaciõns 
creadas coa intención de amparar a ubicación de tendas e 
caravanas en fincas particulares, informando a este ple- 
no do resultado de ese estudio." 

Visto asi mesmo o informe de Secretaria 
obrante no expediente, de data 30 de Agosto, gue di: 

“As acampadas libres carentes das autoriza- 
ciõns pertinentes e da correspondente Licencia Munici- 
pal, atõpanse á marxe da legalidade, poidendo causar 
problemas sanitarios e de impacto ambiental e probables 
prexuizos económicos õs campamentos legalmente estable- 
cidos. 

Si as acampadas libres que carezan de autori- 
zaciõn e licencia municipal se atopan en terreos públi- 
cos, procede que pola Policía Local, en virtude de Reso- 
luciõn do Sr. Alcalde, se proceda õ levantamento de 
tales acampadas, previa a constatación de que non dispo- 
ñan de autorización e 1icencia antes citados, pola 
prohibición das acampadas libres establecida no Artigo 
49 do Decreto nümero 236/85 de 24 de Outubro. 

Si esas acampadas estiveran en terreos priva- 
dos procederá que se non obedecen a Resoluciõn da Alcal- 
día de levantamento de acampada se lle impoña pola 
Alcaldía, a sanción máxima permitida po1as disoosicións 
legais que para este Municipio sería de 10.000.- Ptas. 
e, asi mesmo regueri-la autorización xudicial para 
entrar nese terreo privado e poder levantar õs acampa- 
dos.



En calouera caso aprocede aue previas as 
actuaciõns antes citadas pola Alcaldia deberá ordearse ã 
Policia Local para que pola mesma se abra a correspon- 
dente investiqaciõn tendente a coñece-1as acampadas 
existentes neste Concello, tanto eventuais coma fixas ou 
permanentes que carecezan da debida autorización e da 
Licencia municipal correspondente, asi como luqar, pú- 
blico ou privado do seu emprazamento, afecciõns por 
servidumes públicas e distancia das mesmas en relación 
con estradas, camiños ou campings legalmente estableci- 
dos, asi como condicións têcnicas das acampadas aludi- 
das." 

Polo Sr. Alcalde-Presidente ãhrese o corres- 
pondente turno de intervenciõns. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Conce- 
lleira Sra. Pérez Orge, pola mesma se sinala aue a Mo- 
ciõn pretende a defensa do medio ambente, solicitando a 
mesma que o goberno municipal requle o campismo libre, 
xa que a situación actual constitue unha competencia 
desleal para os campings leqalmente establecidos. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este se manifesta que é deniarante o oue está ocurrindo neste asunto do campis- 
mo, e remata a súa intervención indicando oue õ Pleno 
deben ir as Mociõns de tõdolos grupos politicos e non sõ 
as do BNG, recordãndolle 5 Sr. Presidente aue o mesmo presentou unha Moción fai uns quince días aproximadamen- 
te, e non se trouxo 6 Pleno. 

Polo Sr. Presidente preqüntaselle õ Sr. Se- 
cretario si ten coñecemento desa Moción. Polo Sr. Secre- 
tario se lle resposta oue non ten coñecemento da mesma. 
Polo Sr. Presidente discülpase õ Sr. Secretario, xa que 
o mesmo estivo de vacaciõns na primeira auincena deste 
mes, indicãndolle õ mesmo aue se busque esa Moción para traela a un próximo Pleno. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- lleiro Sr. Rodriauez Vilarchãn, por este manifêstase que 
si o BNG ademáis da defensa do medio ambente en Cesantes 
no tema das acampadas tamén mirou 0 chabolismo aue exis- 
te no citado lugar. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- lleiro Sr. González Iglesias, por este se sinala cue o 
Sr. Secretario debe amplia-lo seu informe a intervención
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das asociacións no tema do campismo, e remata a süa 
intervención indicando oue non ten inconvinte en apoia- 
la Moción do BNG, pero interesa a participación de tódo- 
los grupos politicos para evitar esas prácticas ilegais 
no asunto do campismo. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleira Sra. Pérez Orge, por esta maniféstase en relación 
coa cuestión do chabolismo, oue este asunto seria 
obxecto doutra Moción. Remata a súa intervención a cita- 
da Concelleira indicando que si é importante oue se 
instalen nos campings os servicios hixiênicos, debendo 
te-los mesmos unhas condicións mínimas de salubridade e 
hixiene, e móstrase favorable a que todos participen 
para oue se arranxe este asunto. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este mostrase favorable a 
reixetar ese campismo libre e a non consentilo. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Rodriguez Vilarchän, polo mesmo se sinala que 
este tema xa foi debatido fai uns tres anos, e oue o 
fondo da cuestión non é o campismo legal ou ilegal, nin 
os campistas, senón a necesidade que hai de regula-las 
instalacións dos campings. 

Polo Sr. Presidente indícase oue o problema 
dos campins non é construir uns sanitarios, o que dende 
logo serïa factible, senón a esixencia como minimo duns 
5.000 M2 para a instalación dos mesmos, remata a súa 
intervención o Sr. Presidente dicindo oue co apoio 
doutros grupos políticos, impedirá as acampadas ilegais 
neste Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, polo mesmo sinãlase oue 
fai cinco anos non habia en Cesantes ningün camping 
legalmente establecido, e oue gracias ás medidas de 
presión deste grupo de goberno, conseguiuse a legaliza- 
ción do camping existente nese lugar. E remata a súa 
intervención pedindo oue se acade un acordo contra o 
campismo libre. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos 
Sres. Concelleiros asistentes, prestoulle a süa aproba- 
ción ã Moción do BNG sobre acampadas libres.-



6.- MOCION D0 BNG SOBRE CONSTITUCION DA COMI- 
SION DE SEGUIMEÑIU É CÜÑÍÑÜÉ ÜÜ3 SÉRVÏCÍÜS PÜÉ[ÏCÜ3.- 

Po1a A1ca1dïa-Presidencia dase conta de Mo- 
ción do BNG de data 8 de Setembro de 1995, sobre este 
asunto, aue dí: 

"Dada a importancia que teñen os Servicios 
Municipais que hoxe xestionan empresas prvadas, e a súa 
influencia nos cidadáns e cidadãs de Redonde1a, o BLOQUE 
NACIONALISTA GALEGO seguindo coa súa iiña de traba11o 
propõn a constitución da Comisiñn de Seguimento e Con- 
troi dos Servicios Pübiicos de acordo co que sique: 

1.- A Comisión crêase como õraano colexiado 
compiementario de carácter municipai, coa finaïidade de contro1a-1a prestación dos servicios e as empresas a 
cargo dos mesmos, no reïativo õs devanditos servicios. 

2.- Son funciõns da Comisión: 
a) Exerce-1o control e o seguimento exhausti- 

vo en todo o relacionado coa xestion dos servicios por 
parte das empresas que o prestan. 

b) Informar sobre as ordenanzas fiscais muni- 
cipais relativas as taxas e tarifas dos servicios. 

c) Dictaminar 6 respecto das posibles conce- 
sions a terceiros a acometer nn futura. 

d) Elaborar un informe anual sobre o estado 
xera1 dos servicios municipais en réxime de concesión ou arrendamento. 

3.- A Comisión funcionará en Pleno, estando constituida por: 
- Presidente: 

Q A1ca1de ou_persoa na aue deleque despois 
de escoitar os arupos politicos presentes no Concello. 

- Un (ha) representante de cada grupo politi- 
co con representacion municipai. 

- Catro representantes das AA.VV. do Conce- 
110.
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- 0 Secretario e mais o Interventor da Corpo- 
racion (ambolos dous sen voto), actuando o primeiro como 
secretario da Comisión. 

- Un representante de cada empresa concesio- 
naria ou arrendataria, responsable dos servicios a tra- 
tar na Comision (sen voto). 

4.- A sesión poderãn asistir, a instancia dos 
(as) compoñentes da Comisión, técnicos (as), profesio- 
nais ou funcionarios (as), para asesorar na discusión 
daloün asunto a tratar. 

5.- Os membros da Comisión non corporativos 
nin funcionarios municipais, seran escollidos por un 
mandato de catro anos. 

6.- A Comisión reunirase ordinariamente catro 
veces õ ano, õ comenzo dos trimestres naturais, e 
extraordinariamente sempre que asï o dicida o (a) presi- 
dente (a), ou cando o solicite alomenos a terceira parte 
dos membros da Comisión con dereito a voto. 

Este Regulamento entrará en viqor 6 día se- 
guinte da süa publicaciõn no BOP." 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente tur- 
no de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este deféndese a constitu- 
ciõn dunha Comisión integrada entre outros polos veciños 
de Concello, õs efectos de control e fiscalizaciõn da 
actividade administrativa. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este manifêstase oue votará 
a favor, pero pide unha debida prestación dos servicios 
públicos para oue non se encarezan os mesmos. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Míguez Docampo por este sinãlase oue xa exis- 
ten cauces dentro do Concello para que se manifesten os 
cidadãns e non está de acordo coa constitución da citada 
Comisión. 

Polo Sr. Presidente mõstrase a súa conformi- 
dade coa filosofía desa Mocion tal como esta redactada, 
sen entrar en mais matices.



Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, por este manifêstase que 
neste Concello xa existe unha Comisión de seguimento cue 
se reuniu nalgunha ocasión e aue plantêxalle serias 
dúbidas legais tal como está plantexado este asunto, asï 
como a constitución desa Comisión. Remata a súa inter- 
vención dicindo que debe haber un acordo politico de 
tõdolos Grupos neste tema. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. 
Miguez Docampo, por este estímase que o tema da partici- 
paciõn é máis ou menos demagóxico, e que o que hai que 
buscar son uns cauces máis rápidos e beneficiosos para o funcionamento do Concello. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia somêtese a votacion n nresente asunto. 
Efectuada esta, obtivose o seguinte resulta- 

do: 

Votan en contra da citada Moción, os Sres. 
Concelleiros do PP (9): votan a favor da mesma os Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (8), os Sres. Concelleiros do 
B.N.G. (3), e o Concelleiro Sr. Alonso Lemos e na süa consecuencia resultou aprobada a presente Mocion.- 

7.- MOCION D0 BNG SOBRE POLICIA LOCAL.- 
Pola Alcaldia Presidencia dase conta de Mo- 

ción do BNG de data 15 de Setembro de 1.995, que dï: 
"O persoal da Policia Local leva a cabo, nes- 

te Concello, un labor indispensable. Para que o traballo deste importante colectivo de funcionarios poida ser aproveitado da forma máis eficaz posible en tõdalas fun- 
ciõns cue 11e competen, como son, entre outras, as de vixiancia, ordenación do tráfico rodado, tramitación de denuncias, etc., e tendo en conta as deficiencias que se notan nestas funcións, coa intención de pode-1as subsa- nar o antes que se poida, o Grupo Municipal do B.N.G., propõn para aprobación no Pleno a sequinte moción: 

1.- Establecer todas e cada unha das funciõns cue competen ã Policia Local deste Concello.
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2.- Defini-1as necesidades da Policía Local 
para os anos inmediatos, tanto o cadro de persoa1, coma 
os materiais necesarios para realiza-lo seu labor. 

3.- Elabora-lo organigrama ideal deste depar- 
tamento de xeito aue se poidan cubri-las necesidades bá- 
sicas da Policía Local a curto prazo." 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de intervencions. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, por este manifêstase que apoia- 
rã a presente Moción, coa condiciõn de que o Sr. Alcalde 
e a Concelleira Sra. Rodríguez Villaverde, non torpedeen 
as funciõns dos demãis. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Piñeiro Costas, por este apoiase a Moción, e 
fai incapie no punto primeiro dicindo que esas funciõns 
a que alude ese punto xa veñen determinadas pola Lei de 
Seguridade do Estado, e oue esa Moción debería pasar 
previamente pola Comisiõn de Interior. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, por este maniféstase oue 
dende logo esas funciõns están establecidas por Lei e 
que fan falta máis Policías locais, pero que para que na 
rüa houbera un policía máis, sería preciso contratar 
polo Concello a sete máis, por razõns de horarios, vaca- 
ciõns, permisos, etc., o que suporía anualmente un 
aumento aproximado de vinteoito millõns de Pesetas. Re- 
mata a süa intervención o citado Sr. Conce11eiro catalo- 
gando a presente Moción como voluntarista e nese senso 
votará a favor. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Grande Grande, por este manifêstase que apar- 
te das funcións dos policias locais reguladas por Lei, 
os mesmos poderían ter outras funciõns que si teria oue 
definir este Concello. 

Este Concello Pleno, por unanimidade, acorda 
presta-la súa aprobación a presente Mociõn.-



~~ ~ 8.- MOCION DO BNG SOBRE AUDITORIA.- 
Pola Alcaldia-Presidencia dase conta de Mo- 

ción do BNG, de data 15 de Setembro de 1.995, que dï:

~ "O escomenzar este novo mandato, e despois de 
superado o parentesis do verán, o Grupo Municipal do 
B.N.G., considera moi importante para o bo qobernamento 
do Concello, coñece-la situación económica real do mesmo. 

~~ 
~~ 
~~~
~~ 

Para o cumprimento disto, o BLOQUE NACIONA- 
LISTA GALEGO, propón que o Concello Pleno acorde oue po- 
la Intervención Municipal se leve a cabo unha auditoria, 
na aue auedaran reflexados:~ ~~

~ g 

1.- O estado de execución do orzamento de 
É 1995 ata o día da data.~~ 

~~ 2.- A situación das dêbedas do Concello a longo e curto prazo.~ 
3.- A situación das débedas con proveedores.~ 

~~~ K 

4.- A adecuación ä Lei do procedemento do 
; 

gasto empregado."~ ~~ ~ ~ 
~~ 

Pola 
turno de debate. 

Presidencia ãbrese o correspondente ~~~ 
Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- lleiro Sr. Pazos Docampo, por este defêndese o contido da Moción do BNG sobre a auditoria. ~~~ 
Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- lleiro Sr. Alonso Lemos, por este móstrase partidario de que se leve a cabo o sinalado na citada Moción, e que se paralice o desenfreno do gasto neste Concello, sinalando 

o citado Sr. Concelleiro que en dous días desapareceu do Concello unha caixa de bombillas sen utilizar nin unha soa, sendo favorable ó control do gasto en favor dos cidadáns deste Concello, e termina falando da desapari- ción de camións de area, considerando que ê un abuso o oue esta sucedendo neste Concello.

~ ~ ~ 
~~~ 

~~~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- lleiro Sr. Miguez Docampo, por este maniféstase que o reflexado nos puntos 2 e 3, xa o ten a süa disposición, ~~~

~~
~~

~~
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~ e que si está de acordo co que se plantexa no punto 1, 
referente ó estado de execución do Presuposto. Remata a 
súa intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo que 
vai a votar en contra desa Moción, porque considera que 
a mesma ê unha propaganda.

~ 
~~~~ 

~~ 
Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 

lleiro Sr. González Iglesias, por este maniféstase que 
este Concello xa foi auditado polo Consello de Contas en 
1991, sendo dos primeiros en Galicia en que foi audita- 
do. 

~~ 
~~

~ Continua a sua intervención o Concelleiro 
anteriormente citado, indicando que xa en 1993 o Sr. 
Alonso Lemos pedira unha auditoría e que a pesar de ter 
maioría o PSdeG-PSOE no goberno municipal, votou favora- 
blemente á realización da mesma, e que aqora tampouco 
ten inconvinte en que se faga esa auditoría, consecuente 
coa política de transparencia do seu grupo político.

~~ 
~~
~~~ 
~~ 

~~ 
No uso da súa palabra o Concelleiro Sr. 

Gonzãlez Iqlesias indica que non ten coñecemento da 
desaparición desa caixa de bombillas, pero que esas 
acusacións oue fixo o Concelleiro Sr. Alonso Lemos, si 
lle constan ó mesmo deberia denuncialas ante o Concello 
ou ante o Xulgado. Remata a súa intervención o citado 
Sr. Concelleiro indicãndolle ó Concelleiro Sr. Ricón 
Virulegio que polo mesmo se ten afirmado non facilitar- 
lle a información que solicita, cando acabamos de escoi- 
tar o seu compañeiro do PP que sinala ter a súa disposi- 
ción documentación deste Concello. 

~~~ 

~~~~ 

~~~~~ 
~~ 

~~ 
Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 

lleiro Sr. Pazos Docampo, por este manifêstase que o que 
se pretende a través do contido da Moción ê coñecer como 
está a situación do Concello nos puntos concretos da 
mesma, sin que haxa outro gasto nese aspecto. 

~~
~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Alonso Lemos, diríxese ó Alcalde ó que culpa 
de neglixencia no control económico do Concello, e Que o 
que o Sr. Alcalde quere é facer política pero o que hai 
que facer é defende-los intereses dos cidadãns. ~~ ~ ~ ~~ Polo Sr. Alcalde-Presidente móstrase a süa 
conformidade a comprobar si falta esa caixa de bombi- 
llas ou os camións de area, fixãndose o martes próximo 
para comprobar o que respecta ã caixa de bombillas por 
parte do Concelleiro Sr. Alonso Lemos, e coa asistencia 
do Concelleiro Sr. González Iglesias e do Sr. Interven- 
tor do Concello. 

~~ 

~~
~~



Concedida a palabra pola Presidencia ó Conce- 
lleiro Sr. Ricõn Virulegio, por este sinálase dirixindo- 
se ó Concelleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, que non se lle 
deu ó mesmo a información so1icitada cando a pediron 
senõn despois de moitas presiõns, e que un documento 
dirixido a eles de 8 de Agosto, recibírono o 22, dicindo finalmente que non son como os do PSOE que todo o fan a través da calumnia e da difamaciõn. 

Polo Sr. Presidente referíndose 6 escrito a 
que alude o Sr. Ricõn Virulegio se indica que unha cousa 
é a Licencia de apertura e outra o asunto da hipoteca do aparcamento. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Gonzãlez Iglesias, por este sinálase que 
antes do 8 de Agosto os Sres. Concelleiros tiveron toda 
a información respecto do asunto da hipoteca, preguntán- 
dose que oscuros intereses cambiaron a süa nosición res- 
pecto ó voto no tema do parking. 

Remata a súa intervención o Concelleiro Sr. Gonzãlez Iglesias dirixindose 6 Sr. Ricon Virulegio, dicindo que so el fai campañas de calumnia e difamación, 
oue para Vde. na politica si vale todo e que por sair nunha foto de prensa, son capaces de todo. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Ricõn Virulegio, por este recõrdaselle ó Concelleiro 
Sr. Gonzãlez Iglesias que o documento aue Dedira o 8 de agosto, foi porque non estaban convencidos da reducción de prazas do estacionamento público, xa que non se cumpría co prego de condiciõns e que ese documento da reducción de prazas non estaba no expediente, e por iso votaron en contra no Pleno. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia somêtese este asunto a votación. 
Efectuada esta, obtivose o seguinte resulta- 

do: 

Votan en contra da presente Moción, os Sres. Concelleiros do PP (9): votan a favor da mesma os Sres. Concelleiros do BNG (3), os Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (8), e o Concelleiro Sr. Alonso Lemos, e na süa consecuencia resultou aprobada a Moción do BNG s/auditor1a.-
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Nestes intres ausêntase do Salón de Sesiõns, 
o Concelleiro Sr. Alonso Lemos.~

~ 9.- PROPOSTA DA ALCALDIA SOBRE MODIFICACION 
REGULAMENTO ORGÃÑTCO'UO'ČOÑÍELLO.-' 

Polo Presidente dase conta de Proposta da 
Alcaldía de data 11 de Setembro de 1995, que dï:

~ “O abeiro das atribuciõns que a Lei 7/1985, 
do 2 de Abril, reguladora das Bases do Rëxime Local, 
outorga ás Entidades Locais en materia de organización 
municipal, o Pleno da Corporación aprobou, na súa sesión 
extraordinaria de data 30 de Decembro de 1987, o Regula- 
mento Orgãnico do Concello, (ROC), coa finalidade de re- 
gulamenta-la organización e funcionamento dos õrganos 
básicos e complementarios que no mesmo se establecen. 

Da simple lectura do capítulo IV do devandito 
texto -referente ãs Comisiõns Informativas- advirtese 
que non está contemplada a posibilidade legal de 
designar suplentes dos membros titulares adscritos ãs 
diversas comisiõns informativas, agãs o Presidente, que 
se regula no Artigo 44. 

Considerando convinte esta Alcaldía reglar, o 
través do ROC, o referido aspecto, coa finalidade de 
incrementa-las garantías de participación dos grupos 
políticos nos diversos õrganos complementarios, á Comi- 
siõn Informativa de Interior ten a ben propoñer dictami- 
ne e eleve õ Concello Pleno a seguinte 

PROPOSTA DE ACORDO 

Engadir õ Artico 46 do Regulamento Orgánico 
do Concello, o seguinte texto: 

Nos supostos de ausencia, enfermidade ou 
outra causa xustificada que impida õs membros titulares 
adscritos ás diversas Comisiõns Informativas a súa asis- 
tencia ás mesmas, estes poderán ser sustituidos, agãs o 
Presidente, por calquera outro concelleiro do seu grupo 
político, dando conta õ Presidente e õ Secretario da 
respectiva Comisión o carácter co gue actúa." 

Visto o dictame emitido pola Comisión Infor- 
mativa de Interior, que di:



~~ 
"Examinada a presente proposta, na xuntanza celebrada o dia 15 de Setembro pasado, a Comision por 

maioria dos asistentes, votando en contra D. Gumersindo 
Fernández e D. Manuel Piñeiro, acordou emitir INFORME FAVORABLE." ~~~~

~ Q 
Así mesmo dase conta do informe de Secretaría 

E de data 20 de Setembro, que dï: 

"Primeiro.- De conformidade co disposto no Artigo 47.3 da [ei 7/85, será necesario o voto favorable 
da maioria absoluta do número leqal de membros da Corpo- 
ración para a adopción do acordo correspondente á pro- 
posta máis arriba citada. 

~~ ~~~ 
~~ Segundo.- 0 presente informe emïtese con 

¿ 

carácter preceptivo segundo disoõn o Artiao 173 do Regu- 
¿ 

lamento de Organizacion Funcionamento e Rexime Xuridico 
g 

das Entidades Locais, como consecuencia do sinalado no 
i apartado primeiro deste informe."

~ 
~~~
~~ 
~~ 

Pola Presidencia ãbrese o turno de debate. 
Polo Sr. Alcalde explícase o motivo da modi- ficaciõn do Regulamento citado 
Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- lleiro Sr. Ricõn Virulegio, polo mesmo mõstrase contra- rio á citada modificación polas razõns expostas polo PP 

na Comisión Informativa correspondente.~~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- lleiro Sr. Pazos Docampo, por este mõstrase favorable á proposta da Alcaldía sobre modificación do Regulamento Orqãnico do Concello. ~~~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. González Iglesias por este maniféstase que o oue se pre- tende con esa modificación do Regulamento Orgánico, xa se fai na Deputación Provincial e por iso o Sr. Ricõn Viruleqio non ten unha xustificaciõn õ manifestado na Comision. 
~~ 
~~~~~~ 

~~ Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Q 

Ricõn Virulegio, por este sinálase que non ten que ver o 
‘ Concello co Parlamento do Estado nin coa Deputaciõn Pro- vincial, que son organos distintos e remata a súa inter- venciõn dicindo oue hai oue respeta-lo voto de tõdolos Concelleiros. 

~~ 
~~~

~
~~
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~ Non habendo unanimidade de criterios, somete- 
se a votaciõn pola Presidencia a presente Proposta. 

Efectuada a correspondente votación, obtivo o 
seguinte resultado: Votan en contra da modificación do 
Regulamento Orgánico do Conce11o, os Sres. Concelleiros 
do PP (9); votan a favor da mesma os Sres. Concelleiros 
do PSdeG-PSOE (8), e os Sres. Concelleiros do BNG (3), 
quedando aprobada polo tanto a Proposta da Alcaldía 
transcrita, e na súa consecuencia modificado o Art. 46 
do citado Regulamento, nos términos oue se indican na 
Proposta de referencia.- 

IO.- PROPOSTA DO CONCELLEIRO D. JAIME TORNERO 
LOPEZ, SOBRE MOÓIFICÃCIOÑ REGUEÃHEÑIO ÃGRUFÃCIOÑ VOEUÑ- 
T¡RTOS'FRUTECCTUF'CTVÍL.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta do 
Concelleiro D. Jaime Tornero Lopez, sobre o asunto rese- 
ñado, que di: 

"Considerando que a APC experimentou dende a 
sua creacion unha extension de servicios e funcions e 
tamen unha adscricion numerosa de persoal voluntario.

~ Considerando oue se prevé unha incorporación 
de obxectores de conciencia, para a realización da pres- 
tación social sustitutoria, coa finalidade de realizar 
tarefas de colaboraciõn en materia de actuaciõns comuni- 
tarias e medioambientais, cõmpre xa oue logo dispor coa 
adicaciõn ünica e exclusiva de persoal delegado para 
exercer funciõns executivas. 

Xa que logo,
~ O Concelleiro Jaime Tornero Lõpez, propõn a 

modificación do Regulamento da Agrupación Municipal de 
Voluntariado de Protección e Servicio Civil no seu Arti- 
go 6o, que quedaria da sequinte forma: 

ARTIGO 60 
A Agrupaciõn Municipal dependerá directamente 

do Alcalde, que poderã delega-lo exercicio das süas fun- 
ciõns e competencias no Concelleiro/a Delegado/a de Pro- 
tecciõn Civil ou nuns representantes persoais nomeados 
Delegado/a e Subdelegado/a no seu caso, estas designa- 
ciõns previamente se consultarãn cos grupos políticos ou 
representantes municipais. Se creará ... (idem)."



Visto o dictame emitido pola Comisión Infor- 
mativa de Interior, que di: 

“Examinada a presente proposta, na xuntanza 
celebrada o dia 15 de Setembro, a Comisión por maioria 
dos asistentes, votando en contra D. Gumersindo Fernán- 
dez, D. Manuel Piñeiro e D. Jaime Darriba, acordou emi- 
tir INFORME FAVORABLE.“ 

Polo Sr. Alcalde ãbrese o correspondente 
turno de intervenciõns. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. 
Piñeiro Costas, por este maniféstase que este asunto non 
aparece suficientemente aclarado, e por iso votará en 
contra do mesmo. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Conce- 
lleiro Sr. Tornero Lõpez, por este maniféstase que o sentido da süa proposta sobre modificación do Regulamen- 
to citado, refírese a unha ampliación das funciõns do 
Concelleiro Delegado de Protección Civil ou dos seus re- 
presentantes que lles foran concedidas pola delegaciõn 
efectuada neste senso polo Sr. Alcalde. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. Grande Grande, por este mõstrase favorable ã citada pro- 
posta, por que a mesma supõn unha maneira de participa- 
ciõn cidadãn neste tema de protección civil. 

Polo Sr. Presidente remãtase indicando que a modificacion ten un carácter de ampliacion de funcions 
en relaciõn coas delegadas pola súa autoridade nesta ma- teria. 

Neste intre auséntase a Concelleira Sra. Ca- 
nal Gomez. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola 
Presidencia sométese a votación o presente asunto. 

Efectuada esta, obtivo o sequinte resultado: 
Votan en contra da modificación do Regulamento de Agru- 
paciõn de Voluntarios de Protección Civil, os Sres. Con- celleiros do PP (8); votan a favor da modificación cita- 
da, os Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (8), e os Sres.
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Concelleiros do BNG (3), e na súa consecuencia, resultou 
aprobada a Proposta de referencia, sobre modificación do 
Regulamento de Agrupación de Voluntarios de Protecciõn 
Civil.- 

11.- PROPOSTA COMISION INFORMATIVA URBANISMO 
SOBRE CORRECCION UE ÉRROS ÑAS ÑORÑÃS SUÉSIUIARIÃS DE 
FI¡ÑÉ¡HÉÑTU"HUNICIPA[1- 

Dada conta polo Alcalde-Presidente da Propos- 
ta da Comisión Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, 
que transcrita di: 

"Antecedentes.- Con data 6 de Novembro de 
1987 aprobãronse aeiinitivamente, por acordo da Comisión 
Provincial de Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Pla- 
neamento de Ambito Municipal de Redondela, tëndose pu- 
blicadas no Boletin Oficial da provincia no 85 de 14 de 
Abril de 1988. 

A documentaciõn grafiada realizouse sobre 
cartografía a esc. 1:5000, e para os planos de detalle, 
a esc. 1:2.000, sobre plano parcelario do Instituto Xeo- 
gráfico e catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas Nor- 
mas têñense observado reiterados erros nas parcelas gra- 
fiadas, contradicciõns entre os planos a escala 1:5000 e 
1:2000, erros de calificación por mal grafiado das ba- 
ses, ou ben contradicciõns entre a realidade e a docu- 
mentaciõn das Normas. 

Na süa virtude, e á vista dos expedientes 
promovidos polos particulares que logo se citan, a Comi- 
siõn Informativa de Urbanismo, Vïas e Obras, en votaciõn 
ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes, 
estimou oportuno propoñer 6 Concello Pleno a corrección 
dos seguintes erros no Documento das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela: 

I.1).- PROPOSTA.- Proponse a corrección dos 
erros detectados no graïiado dos planos a escala 1:2000, 
sinalados e xustificados polos propietarios afectados. 

I.2).- XUSTIFICACION DA PROPOSTA.-



O Artiqo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de No- 
vembro di: "As administraciõns públicas poderãn, asï 
mesmo, rectificar en calquera momento, de oficio ou a 
instancia dos interesados, os erros materiais, de feito 
ou aritmêticos existentes nos seus actos", e por outra 
banda na Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias 
de Planeamento de Ambito Municipal, no seu artigo 11.3 
establêcese: Si se deran contradicciõns entre o plano e 
a realidade, prevalecerã esta última. Polo tanto procede 
a modificación dos planos parcelarios recollendo a rea- 
lidade existente. 

I.3).- PARCELA QUE SE PROPON MODIFICAR.- 
1.- CARMEN CABALEIRO LAGO, parcela sita en 

Trasmañõ. 
2.- AURELIO LORENZO LAGO, parcela sita en 

Igrexa-Cabeiro, plano P-16. 
3.- JOSE MANUEL PEREIRA SOUTO, parcela sita 

en Porto Cabeiro, plano P-16. 
4.- JUAN ANGEL ALONSO PEREZ, parcela sita en 

Outeiro das Penas-Cesantes, plano P-8. 

5.- JUAN MARTINEZ LAGO, parcela sita en A 
Minada-Igrexa, Chapela, plano P-1. 

De acordo coa documentación adxunta." 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de debate. Non se produxeron intervenciõns dos 
Concelleiros neste punto da Orde do Dia. 

Este Concello Pleno, por unanimidade, acorda 
presta-la súa aprobación ã Proposta da Comisión Informa- 
tiva de Urbanismo, Vias e Obras, sobre este asunto.- 

IZ.- DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACION 
DE CREDITO NUMERDÉ 7 D 25795 ÃÑDDS IÑCLUSIVE.- 

Pola Alcaldia-Presidencia se da conta dos se- 
guintes expedientes de Modificación de Crédito:
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- No 7/95 mediante xeraciõn de crédito, 
aprobado por Resolucion da Alcaldia do 17/4/95, por 
importe de 2.500.000.- Pesetas, destinadas ã aportación 
económica ã obra de "Construcción de Pistas Po1ideporti- 
vas na Marisma de Santa Mariña. 

- No 8/95, mediante transferencias de crédi- 
to, aprobado por Resoiuciõn da Alcaldia do 18/4/95, por 
importe de 5.561.961.- Ptas, destinadas ã adxudicación 
das obras de "construcción pistas poiideportivas na 
Marisma de Santa Mariña". 

- No 9/95, aprobado por Resoluciõn da Alcai- 
dïa do 4/5/95, por importe de 1.000.000.- Ptas, destina- 
das á realización de actividades culturais. 

- No 10/95, mediante xeraciõn de crêdito, 
aprobado por Resoiuciõn da Alcaldia de data 16/5/95, 
por importe de l.146.715.- Ptas, destinadas a satisfacer 
facturas por reparación do vehïcu1o de extinción de 
incendios. 

- No 11/95, mediante ampliaciõn de crédito, 
aprobado por Resoluciõn da Alcaldia de data 26/5/95, 
por importe de 673.540.- Ptas. 

- No 12/95, mediante xeraciõn de crédito, 
aprobado por Resoiuciõn da Alcaldia de data 21/6/95, 
por importe de 6.327.960.- Ptas, destinadas a sufraga-io 
custo salarial de 15 traballadores desempregados para a 
realizaciõn da obra denominada "Instaiaciõn de Alumados 
Públicos", subvencionada polo INEM. 

- No 13/95, mediante xeraciõn de crédito, 
aprobado por Resolución da Alcaldia do 21 de Xuño de 
1.995, por importe de 2.000.000.- de Ptas, destinadas a 
sufragar obras de construcción, reparación, rehabi1ita- 
ción, reforma e equipamento da Casa do Conce11o. 

- No 14/95, aprobado por Resoiuciõn da Alcai- 
dïa do 26/6/95, por importe de 800.000.- Ptas, destina- 
das a adquisición maquinaria e pequeno materia1 para 
protección civil. 

’ No 15/95, mediante xeración de crédito, 
aprobado por Resoluciõn da Alcaldia do 26/6/95, por 
importe de 1.800.000.- Ptas, destinadas a sufraqa-la 
creación de empregos suplementarios na reaiizaciõn de 
obra urbana e medio ambiental e mantemento de servicios 
mediante a contratación de tres traballadores desempre- 
gados (ãmbolos dous subvencionados).



- No 16/95, mediante ampliaciõn de crêdito, 
aprobado por Resoluciõn da Alcaldía do 3/7/95, por 
importe de 4.662.465.- Pesetas. 

- No 17/95, aprobado por Resoluciõn da Alcal- 
día do 3/7/95, por importe de 17.761.347.- Ptas, coa fi- 
nalidade de incorporar õ orzamento de 1995 a totalidade 
de créditos que amparen proxectos financiados con ingre- 
sos afectados, correspondentes ás obras de alumados pú- 
blicos INEM/94, e ás de recuperación da zona de Costeira 
do Cubillõn e outros INEM/94. 

- No 18/95, aprobado por Resolución da A1ca1- 
dia do 4/7/95, por importe de 1.000.000.- de Pesetas, 
destinadas ã galeguizaciõn da oferta informática do Con- 
cello. 

- No 19/95, aprobado por Resolución da Alcal- 
día do 14/7/95, por importe de 232.000.- Ptas, destina- 
das ã adquisición de remolque para a limpeza de praias. 

- E No 20/95, aprobado por Resoluciõn da 
Alcaldía do 26/7/95, por importe de 400.000.- Ptas, des- 
tinadas ã realización de actividades da terceira idade. 

A Corporación quedou ENTERADA dos expedientes 
de Modificación de Crédito antes citados.- 

l3.- DAR CONTA DE OPERACIONS DE TESOURERIA NUMEROS 2/95 E 3/95.- 
Pola Alcaldia-Presidencia dase conta das se- 

guintes Operacions de Tesoureiriar 
- No 2/95, concertada co Banco de Bilbao 

Vizcaya, segundo Resolución da Alcaldía do 8/5/95, por importe de 45.000.000.- de Pesetas. 
- No 3/95, concertada co Banco de Crêdito Local, Argentaria, BCL., segundo Resoluciõn da Alcaldia 

do 6/7/95, por importe de 45.000.000.- de pesetas. 

A Corporación quedou ENTERADA, das devanditas Operacións de Tesourería.-
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A).- MOCION D0 BNG S/ REXISTRO PARQUE MOBIL 
MUNICIPAL.- 

Polo Sr. Alcalde faise constar a este Conce- 
llo Pleno que non estando incluída na Orde do Dia nin 
dictaminada pola Comisión Informativa correspondente a 
Moción do BNG sobre rexistro parque mõbil municipal, ê 
preciso que antes de entrar no debate e adopción de 
acordo respecto á mesma, por este Concello Pleno se 
declare a urxencia da mesma. 

Este Concello Pleno por unanimidade acorda 
declarar de urxencia a anterior moción, pasãndose a tra- 
tar seguidamente este asunto. 

Pola Presidencia dase conta da Moción antes 
citada o cal contido e como sigue: 

"Nos ü1timos anos, o parque mõbil municipal 
viu incrementado de forma considerable o número de vehí- 
culos que o compoñen, o que supõn un elevado custo para 
as arcas do Concello. 0 efecto de controla-los gastos de 
mantemento destes vehiculos e o uso abusivo que se fai 
dalgúns deles, o grupo político do BNG propõn õ Pleno do 
Concello a elaboraciõn dun REXISTRO D0 PARQUE MOBIL MU- 
NICIPAL, no que entre outros datos figuren os seguintes: 

- Número de matrícula ou outro dato identifi- 
cativo do vehículo a utili7ar. 

Nome do funcionario ou funcionaria oue o 
utilice. 

Data de utilización. 
Número de kilõmetros percorridos nese 

servicio. 

Hora de saída e de chegada. 
Motivo polo que se fai o desprazamento. 

A posta en práctica deste rexistro estudiara- 
se, unha vez sexa elaborado, por representantes dos dis- 
tintos grupos políticos no Concello e do funcionariado 
coa finalidade de garanti-los obxectivos para os que se 
crea." 

Polo Presidente ãbrese o correspondente turno 
de debate.



Í

1~ ~~~~
~~~

~ 

Concedida a palabra pola Presidencia á Conce- 
lleira Da. Cecilia Pêrez Orge, por esta fãlase dos datos 
que debe te-lo rexistro do parque mõbil municipal, de 
conformidade co exposto na referida Moción, destacando a 
importancia da mesma. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
Míguez Docampo, por este manifêstase que o lleiro Sr. 

seu Grupo votara a favor da mesma ainda que a citada 
Moción está un tanto incompleta, e que en principio a 
reparación de vehiculos municipais non esta controlada. 

Este Concello Pleno, por unanimidade, acorda 
presta-la súa aprobación 6 contido da presente Mocion.— 

B).- APROBACIÓN DEFINITIVA DE ESTUDIO DE DE- 
TALLE NO CAMIÑO IÑTÉWTUF'UÉ'F¡WIUÍ -CHAPELA.-

~ Polo Sr. Alcalde faise constar a este Conce- 
llo Pleno que non estando incluída na Orde do Dïa a Pro- 
posta da Comisiõn Informativa de Urbanismo Vías e Obras 
que se cita, é preciso cue antes de entrar no debate e 
adopción de acordo respecto ã mesma, onr este Concello 
Pleno se declare a süa urxencia. 

Este Concello Pleno Dor unanimidade acorda 
declarar de urxencia a anterior Proposta de data 27 de 
Abril 
asunto. 

de 1.995, pasãndose a tratar seguidamente este 

Pola Presidencia dase conta da Proposta antes 
citada da cal o seu contido é como sigue: 

"Por acordo plenario de data 31 de Xaneiro de 
aprobouse inicialmente o Estudio de Detalle no Ca- 

promovio por D. REMIGIO PAZOS 
que ten como finalidade o cambeo de aliñaciõn e 

1995, 
miño de Parada-Chapela, 
POUSA, 
nova reordenación volumêtrica dos aproveitamentos adxu- 
dicados polo Plan Especial de Reforma Interior de Chape- 
la á finca grafiada nos planos do proxecto. 

Sometido õ trámite de información püblica me- 
diante Edictos publicados no xornal "Faro de Vigo" de 
data 1/3/95, Boletin Oficial da Provincia no 45 do 6 de 
Marzo, Diario Oficial de Galicia no 63 de 30 de Marzo de 
1995 e Taboleiro de Anuncios da Casa do Concello e noti- 
ficaciõn individualizada õs propietarios e demãis inte- 
resados directamente afectados comprendidos no ámbito 
territoria1 do Estudio de Detalle, non foi presentada 
alegaciõn algunha.
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Visto o informe favorable de Secretaria. 
Vistos os artigos 117.4 e 118.3 do Rea1 De- 

creto Lexislativo 1/1992 polo que se aproba o Texto Re- 
fundido da Lei sobre Rêxime do Solo e Ordenación Urbana, 
140.5 do Regulamento de Planeamento Urbanístico e 30.3 
da Lei 11/85, do 22 de Agosto, de Adaptación da do Solo 
a Galicia, a Comisión Informativa de Urbanismo e Obras, 
en votación ordinaria e por maioria dos Sres. asisten- 
tes, 7 votos a favor e düas abstenciõns -as dos Sres. 
Rebanal Fernández e Rodríguez Vilarchãn-, estimou 
oporturno propoñer õ Concello Pleno a adopción dos se- 
guintes acordos: 

Primeiro.- Aprobar definitivamente o devandi- 
to Estudio de Detalle o que se incorporan as seguintes 
prescricions resultantes da aprobacion inicial: 

1).- 0 manteñemento do perfil natural do te- 
PTGO. 

2).- Os usos dos semisotos 1 e 2 non poderán 
ser de vivenda, oficiñas ou locais comerciais. 

3).- Ambolos dous semisotos terãn no seu 
frente ã Avda. de Redondela tratamento de fachadas. 

Segundo.- Dar conta da aprobación, no têrmino 
de seis dias, a Comision Provincial de Urbanismo. 

Terceiro.- Publica-lo acordo de aprobación 
definitiva no Diario Oficial da Provincia, con notifica- 
ciõn persoal õs propietarios e demãis interesados 
directamente afectados, comprendidos no ámbito territo- 
rial do Estudio de Detalle." 

Pola Presidencia faise constar a este Conce- 
llo Pleno que o presente asunto foi retirado da Orde do 
Día da sesiõn extraordinaria celebrada por este Concello 
Pleno en data 17 de Agosto de 1995, pola súa orde, pen- 
dente de consulta a formular ante a Xunta de Galicia so- 
bre o procedimento para acada-la aprobación definitiva 
do expediente en cuestiõn. ~ 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de debate. Non se produxeron neste asunto inter- 
venciõns por parte dos Sres. Concelleiros asistentes a 
esta sesiõn.



Este Concello Pleno, por unanimidade, prestou 
a súa aprobación ã Proposta da Comisión Informativa 
antes citada, si ben de conformidade coa Lexislaciõn 
Urbanística vixente, en relaciõn coa proposta, efectúan- 
se as seguintes consideraciõns: 

a).- Oue a daciõn de conta elevarase ã Conse- 
llería de Politica Territorial Obras Püblicas e Vivenda. 

b).- A publicaciõn do acordo farase asï mesmo 
no Diario Oficial de Galicia.- 

C).- CESION GRATUITA DA ANTIGA ESCOLA DE 
TRASMAÑO A COMUNIU¡UE'UÉ'HDNTES.- 

Polo Sr. Alcalde faise constar a este Conce- 
llo Pleno que non estando incluída na Orde do Dia a Pro- 
posta da Comisión Informativa de Facenda e Patrimonio 
sobre o asunto de referencia, ê preciso que antes de 
entrar no debate e adopción de acordo respecto ã mesma, 
por este Concello Pleno se declare a súa urxencia. 

Este Concello Pleno por unanimidade acorda 
declarar de urxencia a anterior Proposta, pasandose a 
tratar sequidamente este asunto. 

Pola Presidencia dase conta da Proposta antes 
citada, de data 24 de Marzo de 1995, da cal o seu conti- 
do é como sigue: 

"Visto o expediente de cesiõn gratuita do lo- 
cal da antiga escola de Trasmañõ segundo Deticiõn da Co- 
munidade de Montes de San Vicente de Trasmañõ, para 
desenrolo de actividades de carácter socio-cultural, 
esta Comisión Informativa, despois de deliberar, informa favorablemente dita cesiõn por unanimidade." 

Pola Presidencia ãbrese o correspondente 
turno de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Conce- 
lleiro Sr. Pazos Docampo, por este manifêstase que nes- 
tes casos de cesiõn qratuita de bens municipais con fre- 
cuencia faise un uso arbitrario dos mesmos e por iso pi- 
de unha regulación destas cesiõns para que non se pro- 
duzan arbitrariedades.
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~ Este Concello Pleno, por unanimidade, acorda 
presta-la súa aprobación ã proposta da Comisión Informa- 
tiva de Facenda e Patrimonio antes descrita, e na süa 
consecuencia a cesión da antiga escola de Trasmañõ ã 
Comunidade de Montes de San Vicente de Trasmañó, para o 
desenrolo de actividades de carácter socio-cu1tura1.- 

14.- ROGOS E PREGUNTAS.- 
~~ ~ Polo Concelleiro do BNG, D. CARLOS PAZOS D0- 

CAMPO, faise á Presidencia a pregunta seguinte: 
"Sabendo a incidencia económica que a ce1e- 

bración da feira ten en Redondela, diante dos reiterados 
movementos na colocaciõn dos postos levados a cabo nas 
últimas semanas, e tendo en conta o descoñecemento que 
sobre o asunto ten a Corporación, o Grupo Municipal do 
Bloque Nacionalista Galego, quere saber se hai algün 
plano do equipo de goberno para o traslado do campo da 
feira da súa actual situación. 

Se hai o devandito plano, o B.N.G. quere 
deixar clara a súa posición o respecto." 

Coa debida autorización da Presidencia, pola 
Sra. Concelleira de Interior Da. Josefa Villaverde Ro- 
dríguez, dase a debida contestación ã anterior pregunta 
formulada polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo.- 

E, rematados os asuntos a tratar, pola Presi- 
dencia levantouse a sesión, sendo as vintetrês horas e 
dez minutos da data fixada no encabezamento, en proba de 
todo o que, se extende a presente Acta, que se inscribiu 
no Libro dende o folio 112 do Papel Timbrado da Comuni- 
dade Autõnoma de Galicia Serie A No 0358900 ata o folio 
128, Serie A No 0358916, de todo o que, como Secretario, 
DOU FE.- 

O ALCALDE 0 SECRETARIO 

XAIME REI BARREIRO LUIS TORRADO VAZQUEZ


